
Referat FAU-møte, tirsdag 3.oktober 2023 kl. 19.00 - 21.00

Oppmøte: Mediateket 
Deltakere: Thorstein Thingnes, Kristine Simonsen Vidvei, Asle Marius Hoel, 
Julie Teresa Rege Olsen, Siri Øyen Brekke, Anette Hadland. 

Trinn Medlem e-mail Vara e-mail

SFO Siri Øyen Brekke 
(leder/SU)

Siri_oyen@hotmail.com Linn Egge ?

1 Anette Hadland
(17.mai komite)

anette.hadland@sandnes.ko
mmune.no

Eystein Berge ?

2 Ingunn Reed Anda 
(SMU)

 ingunnreedanda@gmail.com Helene Tveit Eik helenetveiteik@gmail.com

3 Thorstein Thingnes 
(kasserer)

thingnes@gmail.com ? ?

4 Ingrid 
Fjellheim (sekretær
)

 ingrid.fjellheim@me.com Marianne Lie 
Skrudland

mariannelie11@hotmail.com

5 Kristine Simonsen 
Vidvei

simonsen.kristine@gmail.co
m

? ?

6 Asle Marius Hoel 
(klubbkveldkontakt)

asle.marius.hoel@lyse.net Knut Tjosevik Knut.Tjosevik@skole.rogfk.no

7 Julie Teresa Rege 
Olsen 
(nestleder/SU))

julieteresaolsen@gmail.com ? ?

SAK Ansvarlig

1 Åpning og godkjenning av agenda Leder

2 Informasjon fra skolen 

1. Nasjonale prøver gjennomført på en god måte. Elevene klarer seg bra!
Få fritak. Støtte til de som trengte  det for at alle skulle kunne gjennomføre. 
Elevene ser ut til å klare seg bra i forhold til landsgjennomsnittet. 

2. Siste nytt om rekruttering
Skolen må rekruttere ny kontaktlærer på 5. trinn. Trenger også vikar på 1. trinn og 2. 
trinn. Har også behov for ny avdelingsleder etter at Jannicke sluttet. 

3. 7. trinn er  på leirskole til Knaben uke 40 (2. - 5. oktober).
4. Refleksaksjon starter etter høstferien! Skolen har fått reflekser fra Trygg Trafikk.

Skolen har fått reflekser av Gunn Rita Dahle, som kommer på skolen for å fortelle 
om et prosjekt som heter Flinki. 

5. Hjertesone-kampanje i gang hvor vi registrerer elever som går og sykler i alle klasser.
Vinneren får gavekort i premie. 

6. Vi tar imot praksisstudenter på 6. trinn etter høstferie (Elisabeth Vatne).
7. Vi har hatt en vellykket mangfoldsuke.

Lærere og elever er godt fornøyde. Vellykkede fadderprosjekt på flere trinn. 
8. Smeaheia har fått sertifisering som miljøfyrtårn.
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9. Yoga-tilbud til 7. trinn med Thea og Naomi. 
Initiativ fra elevrådet. God erfaring, så blir mest sannsynlig tilbud i storefri til flere 
klasser. 

10. Hva tenker FAU om foreldremøtene? Lyktes skolen med å øke dialogen? Hva kan vi 
fortsatt bli bedre på?

Tilbakemelding fra FAU:
- Opplevde at vi var veldig delaktige på 1. trinn. Inkluderende opplegg. 
- Kort, relevant og konkret informasjon i fellesdelen. 
- Hvordan kan flere foreldre inkluderes slik at alle får viktig informasjon?
- Klassene som hadde foreldremøte før fellesdelen fikk for lite tid. 
- Merket at det hadde vært god informasjon til klassekontaktene i forkant. 
- Hørt om skoler som har eget møte for flerkulturelle foreldre for å få med flere. 

11. Hvordan jobber vi for å bli mer leksebevisst og lekseredusert? 
Leksebevisst eller leksefri?

Politikerne har vedtatt at skolene skal ta stilling til lekser, leksebevisst eller 
lekseredusert? Rektor ønsker å engasjere foreldre, FAU og elever for å få en god prosess 
før skolen bestemmer seg for om den skal bli leksefri eller beholde lekser. Forslag om 
debattkveld. 
Skal vi diskutere å ha en skoledebatt om lekser for foreldrene? Forslag om at dette blir 
tema på neste FAU-møte i november. 

12. For å øke elevaktivitet i alle klassene vil vi ha kompetanseheving i arbeidsformen 
SMART. SMART tar opp temaer som bærekraft, elevmedvirkning, tverrfaglighet og 
dybdelæring. Arbeidsformen er utarbeidet av Ungt entreprenørskap. Her er en video om 
arbeidsformen SMART. 

3 Budsjett

Hand over til ny kasserer. Thorstein tar kontakt med tidligere kasserer Heidi Skogerbø for 
en overføring av informasjon og tilganger. 

Thorstein 

4 Årshjulet for oktober

FAU-representant og rektor. OBS: Minne på valg av representanter til 17.mai komite – 
det er 6. og 7. klasse som har representanter i 17.maikomiteen, bør velges på 
foreldremøte nå i høst. Få oversikt over hvem som sitter i 17.maikomiteen.

Reflekskonkurranse. Skaffe reflekser. 

Alle

5 Oppfølging fra sist møte

- Konstituering av nytt FAU. 

- Foredrag i regi av FAU; gratis alternativer til de nevnt i forrige møte? Forslag om 

debattkveld om lekser. Diskuterer dato og deltakere i november-møte. Vi bør 

inviterer elevrådet til debatten. 

- Skoletur i juni. Bestemme i nykonstituert FAU om det blir felles skolefest eller 

Alle
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tur som i tidligere år. Nåværende FAU (juni 23) støtter skolegårdsfest i 

august/september 2024 som et kostbesparende alternativ. Avgjørelsen ble 

utsatt til neste møte i november. 

- Oppdatere styret registrert i Brønnøysundregisteret. Thorstein endrer navn 

fikser at vi alle får signert. 

6 Annet

- Klubbkveld 
o Økonomi;

Tilgjengelige midler og uttak som er gjort av disse midlene siden 
desember. 

o Nye drivere. Terje Haugland er rekruttert. Trenger også noen som kan 
ha ansvar på kjøkkenet. Kai Solheim har fortsatt ansvar. 

- Ballbingen

Per Jan kontaktet kommunen i uke 39 og lurte på status for de 600.000 kronene 
som er bevilget til kunstgress. Nå er de i gang med å ta bort det gamle og skal 
legge på nytt. Skal være ferdig torsdag før høstferien. Kommunen overtar 
ansvar og eierforholdet. Wang har tatt hensyn til de små i friminuttene. Koster 
det 600.000 kroner å legge nytt gress? Er det penger igjen til ev. bedre lys? 
Nett? 

- Skogen øst for skolen - hvilke regler finnes for å lage for eksempel en 
hinderløype i skogen? Er det behov for det? Ble enige om å legge debatten død. 

- Sparkesykkelstativ - Thorstein har funnet et stativ med plass til 30 sykler til en 
pris på 12.000 kroner. Hvor finnes det midler til å finansiere dette? Midler fra 
FAU og klubbkveld? 

Alle

(Per Jan)

7 Eventuelt
Klassekontaktene på 1. trinn etterlyste årshjulet. Siri sender mail til Ingunn og spør om 
det er sendt. 

Skal vi fortsette med søknader og støtte? 

Kan Ingrid hjelpe alle med å få tilgang til disken til FAU? Dele i FB-gruppa?

FAU har bestemt at klassene automatisk får 500 kroner til klassekassen. De trenger ikke 
lenger å søke. 

FAU-møtene 2023/2024 avholdes første tirsdag i måneden.
Følgende datoer er satt opp for skoleår 2022-2023 (tilpasset ferier): 5.september, 3.oktober, 7.november, 
5.desember, 2.januar, 6.februar, 5.mars, 9.april (tilpasset påskeferien), 7.mai, 4.juni.


